
Jaarverslag Dorpsbelangen 'de schoolkring' Ansen - 2024-2025 

Dit jaarverslag geeft een overzicht van de activiteiten en initiatieven van Dorpsbelangen 'de 

schoolkring' Ansen in het jaar 2024.  

Vrijwilligerssubsidie (voorheen Oud Papier) 

Het afgelopen jaren hebben we als Dorpsbelangen Ansen te maken gehad met een belangrijke 

verandering in het ophalen van oud papier. Gemeente de Wolden heeft besloten om vrijwilligers geen 

oud papier meer te laten inzamelen. De vergoeding hiervoor wordt in 2023 (100%), 2024 (50%) en 

2025 (25%) afgebouwd naar nul. We hebben actief deelgenomen aan de sessies van de gemeente om 

te bespreken of vervangend vrijwilligerswerk gesubsidieerd kan worden om deze inkomsten voor de 

vrijwilligers te compenseren. De gemeente gaat een jaarlijkse subsidie beschikbaar stellen voor ons 

dorp ter vervanging van het geld wat werd verdiend met het ophalen van het oud papier. Het bedrag 

voor Ansen is ongeveer € 3.500 (€ 1.500 voor VVVo – Dorpsbelangen – Bastogne, € 2.000 voor de 

deelnemende buurtschappen/verenigingen). We hebben hiervoor een jaarplan met activiteiten 

uitgewerkt om het budget beschikbaar te stellen. In de zomer van 2024 hebben we de 

vrijwilligerssubsidie aangevraagd. We hebben eind november het bericht gekregen dat de subsidie 

voor 2024 is toegekend. Dit betekent dat we de jaarlijkse bijdrage aan de clubs en buurtschappen die 

ooit papier ophaalde kunnen blijven continueren. Het betekent wel dat we door het uitvoeren van 

allerlei activiteiten die de leefbaarheid van ons dorp bevorderen moeten blijven uitvoeren en die 

jaarlijks verantwoorden tijdens het collegebezoek aan ons dorp. 

Om de communicatie over deze activiteiten te faciliteren is er een WhatsAppgroep aangemaakt met 

de betrokken buurtcaptains,  waarin we oproepen doen om ons hierin te helpen en ervoor te zorgen 

dat we de subsidie in de komende jaren blijven ontvangen. In deze WhatsAppgroep kunnen zij zich 

aanmelden voor diverse activiteiten en/of eigen initiatieven kunnen delen.  

Ophalen van kleding 

In 2024 hebben we vier keer kleding opgehaald in Ansen. Deze inzamelingen hebben bijgedragen aan 

een circulaire textielketen. Zo wordt herbruikbare kleding verkocht of gedoneerd aan het rode kruis. 

Textiel dat niet geschikt is om herdragen te worden, wordt gerecycled tot grondstoffen. In 2024 heeft 

Dorpsbelangen Ansen € 360,00 ingezameld (in 2023 was dit € 397). 

Nieuwe Aanser Ommetjes gereed  

De Aanser Ommetjes zijn in ere hersteld. Vanaf wandelknooppunt 25 bij de Brink en 74 bij de 

Bastogne kun je nu drie mooie routes lopen om Ansen. Een blauwe route van 3,7 km, een rode route 

van 5,3 km, en een stevige groene wandelroute van 8,9 km naar Rheebruggen. Inmiddels heeft  het 

Recreatieschap een wandelroutebord plaatsen bij de picknickbank, tegenover ‘De Huuskamer’, met 

een plattegrond van het wandelknooppuntnetwerk van Ansen e.o. Hierop worden ook de drie 

ommetjes weergegeven met een zogenaamd onderbord evenals op het nog te plaatsen nieuwe bord 

op de Brink. Het bord op de Brink zullen we dit jaar gaan vernieuwen.  

Renovatie speeltuin Meulekaamp  

In maart zijn we gestart om in fasen de speeltuin aan de Meulekaamp schoon te maken en te 

renoveren. Alle toestellen hebben een flinke sopbeurt gehad, er zijn er een nieuwe picknickbank en 

een nieuwe schommel geplaatst en de bosjes gesnoeid i.v.m. zicht en de verkeersveiligheid rondom 

de speeltuin.   

Rheelanden   

In 2024 is er contact gezocht met Kontour Vastgoed, de eigenaar van Rheelanden. Er is gevraagd naar 

de ontwikkelingen m.b.t. het park. Momenteel is de markt voor de verkoop van vakantiehuizen 



ingezakt, voorlopig zijn er geen ontwikkelingen. Vanuit DB hebben we Kontour gevraagd of er geen 

mogelijkheden zijn om de bestemming van het park overzetten naar permanente kleinschalige 

woningbouw. Dit voorstel is zowel bij Kontour als Wethouder Hempen van gemeente De Wolden 

neergelegd ter beoordeling. Een mogelijke omgevingsplanwijziging die hiervoor nodig is zal door de 

provincie moeten worden goedgekeurd.  

Brunch tijdens het Anserfeest 2024 

De brunch op de zondag van het Anserfeest was dit jaar weer een groot succes, met 150 deelnemers 

hebben we gezamenlijk genoten van een lekkere brunch. Dorpsbelangen heeft samen de Dorpshuis 

de Bastogne en de VVVo de kosten gedragen voor deze ‘bijna’ traditie.  

Wonen in Ansen 

Vanuit de Dorpsvisie zijn we in 2024 wederom aan de slag gegaan met het thema Wonen in Ansen. 

Een complex thema waarbij we als Dorpsbelangen betrokken zijn geweest bij een familie uit Ansen 

met de ontwikkeling van een woningbouwplan. Een project wat past in onze dorpsvisie. Gezamenlijk 

ontwikkelen we de eerste schetsen van het plan waarmee we in gesprek gaan met gemeentelijke en 

provinciale bestuurders/ambtenaren. Op deze manier brengen we het project onder aandacht van de 

gemeente en toetsen we hoe kansrijk het plan is met ondersteuning vanuit de gemeente en 

provincie. Momenteel is dit initiatief in de koelkast gezet gezien de sterk gestegen prijzen voor het 

bouwen van huizen.   

Wij zijn van mening dat de gemeente De Wolden te weinig  actie uitvoert om haar vastgestelde 

“Woon(zorg)visie 2023-2027 gemeente De Wolden” te concretiseren naar daadwerkelijke plannen. 

Daarom hebben we in 2024 een gesprek geïnitieerd met Wethouder Hempen om de situatie onder 

de aandacht te brengen en de mogelijke stappen te bespreken. In september 2024 heeft het bestuur 

een gesprek gehad met wethouder Hempen en ambtenaar Kees Brouwer over de ontwikkeling van 

woningbouwplannen in Ansen. Wij hebben aangegeven dat wij vanuit DB Ansen een actiever rol 

verwachten van de gemeente om gezamenlijk locaties te zoeken en plannen te ontwikkelen. 

Afgesproken is dat de gemeente een onderzoek zal laten uitvoeren naar mogelijk geschikte locaties in 

de dorpskern van Ansen, dit in samenwerking met Dorpsbelangen.  In maart/april zal dit rapport 

worden besproken met Dorpsbelangen. 

Wijziging Statuten 

Naar aanleiding van de ingang van WBTR (Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen) laten we onze 

statuten (waar nodig) aanpassen en vastleggen bij de notaris zodat deze op alle onderdelen in lijn zijn 

met de WBTR. In de algemene ledenvergadering van 2025 is dit onderwerp geagendeerd en wordt dit 

toegelicht.  

AED cursus 

In januari 2024 hebben we weer een AED cursus georganiseerd, gefaciliteerd door Aise. We zijn 

dankbaar voor zijn inzet en bijdrage aan de veiligheid in ons dorp. Ook de deelnemers bedankt voor 

het meedoen. De (herhalings)cursus voor 2025 volgt.  

Sfeerverlichting dorpskern Ansen  

Om tijdens de donkere winterdagen wat sfeer in onze mooie dorp Ansen te creëren zijn wij van 

Dorpsbelangen bezig om sfeerverlichting te realiseren in de dorpskern Ansen. Onder de dorpskern 

valt de Kerkdijk, Om de Kamp, Voorlanden, Dwingelerweg. Wij hebben contact gehad met een bedrijf 

die gespecialiseerd is in het leveren van deze sfeerverlichting ornamenten. Het is de bedoeling dat de 

ornamenten op de bestaande lichtmasten geplaatst worden. Hiervoor wordt er eenmalig een 

koppeling op de bestaande lichtmast gemaakt. Het plan is sfeerverlichting jaarlijks met vrijwilligers te 

plaatsen halverwege november en op te ruimen eind januari. Zo zorgen wij gezamenlijk voor sfeer in 



donkere dagen in ons mooie dorp en willen wij op deze manier bijdragen aan de leefbaarheid, sociale 

vitaliteit en sociale infrastructuur van Ansen. 

We zijn druk bezig om de financiering rond te krijgen voor dit project. Wij hebben subsidieaanvragen 

gedaan bij de Gemeente de Wolden: InitiatiefRijk de Wolden en de Provincie Drenthe: 

Bewonersinitiatieven Drenthe 2024. Daarnaast hebben we  en verschillende organisatie en 

betrokkenen bij Ansen gevraagd een bijdrage te leveren aan dit project. De subsidieaanvragen zijn 

gehonoreerd en door de bijdragen van Stichting 1865 Ruinen, Saniek, Kontour, de Landman en onze 

eigen bijdrage hebben we voldoende budget om het project verder uit te werken.  

 

Verkoop Tante Ans aan Sanniek  

Sanniek heeft in het najaar Tante Ans gekocht. Het bestuur heeft in september met Jacqueline Smit, 

bestuurder van Sanniek en Rijk van Omme, adviseur gesproken over de plannen van Sanniek met het 

perceel en het restaurant. Jacqueline heeft aangegeven nog geen concrete plannen te hebben met 

Tante Ans. Uit het gesprek bleek dat de intentie is de restaurantfunctie te behouden, de Tweede 

Kamer te gebruiken voor dagopvang en op termijn Sanniek uit te breiden met een aantal woningen. 

Dorpsbelangen heeft aangeboden het gesprek met het dorp te willen faciliteren; b.v. een 

bewonersavond in de Bastogne en geadviseerd een bericht in Aanser Wiezer te plaatsen. Inmiddels 

verwelkomen we Albert en Lieke met hun “Huuskamer” waar zij per medio maart 2025 hun 

restaurant zullen gaan openen.   

 


